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Abstract (en)
The open end-spinning device (1) has a spinning rotor (3) which is rotatably supported in a low-pressure chargeable rotor housing and is
pneumatically connected with a release roller (21) over a conically incoming fiber conducting channel (14). The release roller is rotatably
supported in a release roller housing (17). A unit is provided for influencing a transport air flow available in the fiber conducting channel. The unit is
pneumatically arranged in the area of the fiber conducting channel. A boundary layer-suction unit is installed at the input side of the fiber conducting
channel.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Offenend-Spinnvorrichtung mit einem Spinnrotor, der in einem unterdruckbeaufschlagbaren Rotorgehäuse drehbar
gelagert und mit einer in einem Auflösewalzengehäuse rotierbar gelagerten Auflösewalze über einen konisch zulaufenden Faserleitkanal
pneumatisch verbunden ist, sowie einer im Bereich des Faserleitkanals angeordneten, pneumatischen Einrichtung zur Beeinflussung einer
im Faserleitkanal anstehenden Transportluftströmung. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass eingangsseitig des Faserleitkanals (14) eine
Grenzschicht-Absaugeinrichtung (28) installiert ist.
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